
 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 11 

Sida 5 (18) 

2015-11-02 

 

 

 

Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om Europakorridoren. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om Hammarbyhöjden. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Borgarrådet Edholm (FP) ställer en fråga om klasstorlekar. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Margareta Haglund (SD) ställer en fråga om stadsbyggnads- och 

kulturborgarrådet Roger Mogert delar SD:s uppfattning att 

planerat Nobelmuseum med nuvarande arkitektoniska utformning 

kommer bättre till sin rätt någon annanstans i Stockholm. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 9  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och 

delgivits berörda organ anmäls, bilaga 2. 

 

 

§ 10  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 3. 

 

  


